
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 10. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 177

Vil ministeren redegøre for, hvor mange sager der lå under Statsforvaltningen, da Stats-

forvaltningen overgik til Familieretshuset, og hvorvidt disse sager blev annulleret ved om-

lægningen til Familieretshuset, eller om sagerne blev videreført automatisk under Fami-

lieretshuset?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (NB).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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